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In bijlage de brief die wij verstuurd hebben naar het College van de gemeente Hellendoorn. 
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Onderwerp: Bouwkavels Haarle 

Haarle, 19 februari 2018 

Geacht College, 

Onderstaande personen willen graag uw aandacht vragen voor het volgende. Wij zijn al geruime tijd 
op zoek naar bestaande woningen of nieuwbouw mogelijkheden binnen het dorp Haarle. De 
mogelijkheden hiertoe zijn zeer beperkt en vormen dan ook de aanleiding voor deze brief. 

Wie zijn wij? 
Wij zijn een groep Haarlenaren welke bestaan uit starters en doorstarters op de woningmarkt. Ons 
gemeenschappelijk doel is het oud willen worden in Haarle en zijn daarom op zoek naar een 
geschikte koopwoning. Wij vertegenwoordigen nog meer geïnteresseerden waaronder starters en 
oud-Haarlenaren die terug willen keren naar ons prachtige dorp. 

Wat is ons probleem? 
Het huidige aanbod van koopwoningen in Haarle is zeer beperkt en sluit niet aan op de vraag. Een 
verbetering van het woningaanbod is nog lang niet in zicht en ook plannen voor mogelijke 
nieuwbouw zijn er niet. Het feit dat regionale Makelaars in advertenties zoeken naar potentiële 
woningverkopers uit Haarle onderstreept dit. 

Inmiddels zijn veel jonge oud Haarlenaren teruggekeerd naar ons prachtige dorp en dit zorgt voor 
extra drukte op de Haarlese woningmarkt. Deze oud Haarlenaren hebben nooit deelgenomen aan 
een onderzoek over woningbehoeftes in Haarle en dit zorgt voor een onjuist inzicht in de 
woonwensen binnen de Haarlese gemeenschap. 

Wat vragen wij? 
Wij zijn op zoek naar mogelijkheden voor duurzame nieuwbouw en zijn daarbij afhankelijk van de 
medewerking van de Gemeente Hellendoorn. Wij vragen u dan ook vriendelijk op korte termijn te 
onderzoeken of er geschikte woningbouw locaties zijn en deze zo snel mogelijk te realiseren. Het is 
voor u niet onbekend dat dit de leefbaarheid in het dorp ook ten goede komt. 

Bij ons is bekend dat de Provincie Overijssel een grote rol speelt bij realiseren van woningbouw. 
Daarom hebben we een afschrift van deze brief gestuurd naar Gedeputeerde Staten en Provinciale 
Staten van Overijssel. Tevens is er een afschrift verzonden naar de Gemeente raad van Hellendoorn 
en plaatselijk Belang Haarle. 

Gezien de noodzaak gaan we graag op korte termijn met u in gesprek wat de mogelijkheden zijn. 

Met vriendelijk Groet, 


